

於邱吉爾精品店單筆消費滿澳門元 888 元，即可獲贈手工巧克力金條禮盒一（1）份

條款及細則：

1. 此優惠適用於 2026 年 2 月 12 至 23 日。
2. 此優惠僅適用於金沙旅享電子會員或金沙旅享 x 支付寶電子會員，會員須於支付時出示金沙旅享或支付寶應用程序內有效的金沙旅享電子會員卡方可享有此優惠。恕不接受會員卡的屏幕截圖、相片或列印本。
3. 每筆合資格交易僅可兌換一（1）次優惠。
4. 單筆消費之總額以實際付款金額為標準，恕不接受分單。
5. 此優惠必須在消費當天內兌換。
6. 此優惠僅適用於現場到店消費。
7. 此優惠數量有限，先到先得，送完即止。
8. 此優惠需視乎邱吉爾精品店的供應情況及營業時間而定，請瀏覽澳門金沙度假區網站 <https://tc.sandsresortsmacao.com> 或致電查詢詳情。
9. 此優惠不可兌換現金，亦不可與其他推廣、折扣優惠、禮券、現金券、消費額、或積分（包括獎賞推廣錢）同時使用。
10. 已兌換之優惠不設替換、更改或退款。
11. 東方威尼斯人有限公司保留隨時更改本條款及細則及 / 或終止此優惠而毋須另行通知之權利。
12. 如有任何爭議，東方威尼斯人有限公司保留最終決定權。
13. 本條款及細則之中英文版本如有差異，概以英文版本為準。

Enjoy a complimentary Artisan Chocolate Gold Bars set with any single purchase upon MOP888 at Churchill's Table Boutique.

Terms & Conditions:

1. The offer is valid from 12 - 23 February 2026.
2. This offer is only applicable to members of Sands Lifestyle Digital Membership Program or Sands Lifestyle x Alipay Digital Dual Membership. To enjoy this offer, members must present their valid in-app digital Sands Lifestyle membership card via Sands Lifestyle / Alipay App upon payment. Screenshots, photographs or printed copies of membership card will not be accepted.
3. Each eligible transaction can only redeem once for the offer.
4. The total amount of a single transaction is based on the actual payment amount, split bills are not accepted.
5. This offer must be redeemed on the same day of transaction.
6. This offer is only applied for in-store purchases.
7. This offer is limited on quantity and based on first come first served basis, while stocks last.
8. This offer is subject to availability and the operation hours of Churchill's Table Boutique, please visit <https://en.sandsresortsmacao.com> or contact retail shop for the latest update.
9. This offer cannot be redeemed for cash or used in conjunction with any other promotions, discounts, vouchers, cash coupons, associate benefits, credits and points (including Rewards Dollars).
10. No changes and refunds for redeemed offer.
11. Venetian Orient Limited reserves the right to amend these Terms and Conditions and/or terminate this offer at any time without prior notice.
12. If there is any dispute, Venetian Orient Limited reserves the right to make the final decision.
13. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.

澳門威尼斯人兒童地帶-歷險 Q 立方門票買二送一優惠

條件及細則：

1. 此優惠適用於 2026 年 2 月 12 至 23 日。
2. 此優惠僅適用於金沙旅享電子會員或金沙旅享 x 支付寶電子會員，會員在購買門票時必須出示金沙旅享或支付寶應用程式內有效的金沙旅享電子會員卡方可享有此優惠。恕不接受會員卡的屏幕截圖、相片或列印本。
3. 會員需親臨澳門威尼斯人兒童地帶-歷險 Q 立方購買門票以享用優惠。
4. 此優惠僅限於每日每位會員購買四 (4) 張門票，且並不適用於生日派對套餐。
5. 此優惠須視乎預訂或購買時之供應情況及營業時間而定，營業時間請參閱官網。
6. 門票必須在購買當天使用。
7. 此優惠不可以任何方式與其他優惠、折扣、現金券、禮券、消費信用額及積分 (包括獎賞推廣錢) 同時使用。
8. 此優惠受其所屬的標準條款及細則所約束。
9. 門票一經發出或兌換，不設任何退款或退換。
10. 威尼斯人路氹股份有限公司保留隨時更改本條款及細則及 / 或終止此優惠而毋須另行通知之權利。
11. 如有任何爭議，威尼斯人路氹股份有限公司保留最終決定權。
12. 本條款及細則之中英文版本如有差異，概以英文版本為準。

Buy-2-get-1-free at Qube – Kid’s Play Zone at The Venetian Macao

Terms & Conditions:

1. The offer is valid from 12 - 23 February 2026.
2. This offer is only applicable to members of Sands Lifestyle Digital Membership Program or Sands Lifestyle x Alipay Digital Dual Membership. To enjoy this offer, members must present their valid in-app digital Sands Lifestyle membership card via Sands Lifestyle / Alipay App upon purchasing the tickets. Screenshots, photographs or printed copies of membership card will not be accepted.
3. Members shall purchase the admission ticket directly at Qube – Kid’s Play Zone at The Venetian Macao to enjoy the offer.
4. This offer is limited to four (4) tickets per member per day and it is not applicable on Birthday Party Package.
5. This offer is subject to availability at the time of reservation or purchase and operation hours, please refer to the official website for details.
6. Tickets must be used on the same day of purchase.
7. This offer cannot be used in conjunction with any other promotions, discounts, cash coupons, gift certificates, spending credits and points (including Rewards Dollar).
8. This offer is subject to relative standard Terms & Conditions.
9. No refund and exchange are accepted after the tickets are issued.
10. Venetian Cotai Limited reserves the right to amend these Terms and Conditions and/or terminate this offer at any time without prior notice.
11. In case of any dispute, Venetian Cotai Limited reserves the right of final decision.
12. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.

於銷售期內，金沙旅享電子會籍會員（以下簡稱「會員」）於金光飛航指定票務櫃檯購買金光飛航市區航線成人正價頭等艙船票時，出示金沙旅享電子會員卡（「會員卡」），即可以每張港元 / 澳門元 270 元之優惠價購買船票（以下簡稱「優惠」）。

條款及細則：

銷售期： 2026 年 2 月 12 日至 2 月 23 日

乘船期： 2026 年 2 月 12 日至 2 月 28 日

1. 優惠詳細如下：

會員卡種類	時尚·優享·尊顯及御匾
頭等艙優惠價	港元/澳門元 270 元

2. 於香港票務櫃檯購買的船票需使用港元支付，而澳門票務櫃檯購買的船票則使用澳門元支付。
3. 此優惠僅適用於購買金光飛航市區航線船票。金光飛航市區航線指：澳門氹仔客運碼頭往 / 返香港港澳碼頭。
4. 此優惠僅適用於購買金光飛航頭等艙船票，不適用於標準艙及貴賓房船票。
5. 每位會員每天最多只可以購買四（4）張單程或四（4）套來回優惠船票，會員卡號碼將被記錄以避免重複兌換優惠。
6. 恕不接受會員卡的屏幕截圖、相片或列印本。
7. 會員必須與同行者一同入關乘搭同一航班，同行者不受年齡限制。
8. 所有航程必須於乘船期結束前（即 2026 年 2 月 28 日或之前）完成。
9. 優惠船票視乎座位供應實際狀況而定，數量有限，先到先得。
10. 此優惠不可與其他推廣、折扣優惠、消費券、現金券、相關福利、代金及積分（包括獎賞推廣錢）同時使用。
11. 此優惠不適用於購買金光飛航電子船票及電子換票券。
12. 船票一經發出，不得作任何更改、退票或退款。
13. 所有經塗改或已損毀之船票均視為無效。
14. 金光渡輪有限公司（「本公司」）將不會負責及補發任何遺失或被盜的船票。
15. 透過享受此優惠，會員確認同意金沙旅享私隱政策
https://assets.sandsresortsmacao.cn/content/SL-App/sl-app-new-release/privacy_policy_tc.pdf
約束。
16. 此優惠受本公司「乘客及行李運載條款」約束。
17. 本公司保留隨時修改、暫停、終止此優惠或本條款及細則之權利，恕不另行通知。
18. 倘出現與此優惠及 / 或本條款與細則有關之爭議，本公司保留最終決定權。
19. 如本條款及細則之英文及中文版本有任何差異，概以英文版本為準。

During the Promotion Period, Sands Lifestyle Digital Membership members (the “Members”) who present Sands Lifestyle Digital Membership Card (the “Membership Card”) upon purchase of Cotai Water Jet City Route adult full fare Cotai First ferry tickets at designated Cotai Water Jet ticketing counters can enjoy a special price of HKD/MOP 270 per ticket (the “Offer”).

Terms & Conditions:

Promotion Period: 12 - 23 February 2026
Sailing Period: 12 - 28 February 2026

1. Discount details are listed below:

Membership Card Type	Lifestyle, Prestige, Elite & Paiza
Cotai First Discount Offer	HKD / MOP 270

2. Tickets purchased in Hong Kong ticketing counter shall be settled in Hong Kong dollars (HKD), while tickets purchased in Macau ticketing counters shall be settled in Macau Patacas (MOP).
3. This Offer applies to Cotai Water Jet city routes only. Cotai Water Jet city routes: Macau Taipa Ferry Terminal to/from Hong Kong Macau Ferry Terminal.
4. This Offer applies to Cotai Water Jet **Cotai First** ferry tickets only, and does not apply to Cotai Class and VIP Cabin ferry tickets.
5. Each Member may purchase a **maximum of four (4) single-trip or four (4) sets of round-trip discounted ferry tickets** under this Offer **per day**. Membership Card number will be recorded to avoid duplicated redemption.
6. Screenshots, photographs or printed copies of Membership Card will not be accepted.
7. Member and the additional guest(s) **must arrive at the gate together and travel on the same ferry. There is no restriction on the age of the additional guest(s).**
8. All sailing schedules must be completed within the Sailing Period (i.e. on or before 28 February 2026).
9. Discounted ferry tickets are subject to seat availability, with limited quantity, and on a first come first serve basis.
10. This Offer cannot be used in conjunction with other promotion, discount offers, gift vouchers, cash coupons, associate benefits, credits and points (including Rewards Dollars).
11. This Offer cannot be used in purchasing E-ticket and E-voucher.
12. No change, cancellation or refund is available once ferry ticket is issued.
13. All ferry tickets which are altered or damaged will be void.
14. Cotai Ferry Company Limited (“CFCL”) will not be responsible for any lost or stolen ticket, and no reissuance of ferry ticket will be entertained.
15. By participating in the Offer, Members confirm their agreement with Sands Lifestyle Privacy Policy at stated on https://assets.sandsresortsmacao.cn/content/SL-App/sl-app-new-release/privacy_policy_en.pdf.
16. This Offer is subject to the “Terms and Conditions of Carriage of Passengers and Luggage” of CFCL.
17. CFCL reserves the right to pause, change or terminate this Offer and these Terms and Conditions without further notice.
18. In case of any dispute arising out of or in connection with this Offer and these Terms and Conditions, CFCL reserves the right of final decision.
19. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.